
Keuruun Kyläparlamentin kokous      Pöytäkirja 2/2018 

 

 

 

Aika  3.5.2018 klo 18.30 

 

Paikka  Asunnan työväentalo 

 

 

Läsnä  Riihimäki Matti (Jukojärvi), Kivinen Tuomo, Mäkinen-Hankamäki Sari, 

  ja Pänkäläinen Hillevi (Etelä-Keuruu) 

  Niemelä Matti ja Pusa Paula (Liesjärvi), Jokinen Matti ja Rinne Raili (Riiho) 

  Hokkanen Markku ja Jukola Seppo (Koillis-Keuruun HAKA), 

  Peräkorpi Matti (Pihlajavesi) 

  Hiiliaho Kati Kotona kylässä-hanke, Sammallahti Tiina GOKeuruu mobiilisovellus 

 

Poissa  Vesterinen Liisa, Koski Kaarina, Hyvätti Taina, Koskela-Drischenko Raija, Koskela 

  Mauri, Saarinen Matti, Siltanen Risto, Keuruun kaupungin edustaja Laskujärvi Eero 

 

 

 

1. Kokouksen avaus 
 Puheenjohtaja Matti Riihimäki avasi kokouksen, kokouksen sihteerinä toimi Raili  

 Rinne Riihosta. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Työjärjestyksen hyväksyminen 
 Esitetty asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 

 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
 Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

5. GOKeuruu mobiilisovellus 
 Tiina Sammallahti kertoi GoKeuruu mobiilisovelluksesta; kaupan keskus Keuruu-

 kehittämishankeesta, Yhdessä Enemmän. 

 Yhteistyötahot: 

 Keurusseudun yrittäjät ry, Keuruun kaupunki, Kehittämisyhtiö Keulink Oy, 

 paikalliset yritykset sekä muut yhteisöt ja tahot. 

 ELY-keskuksen ja Leader-ryhmän Vesuri-ryhmä ry:n rahoittama. 

 

6. Uusi tietosuojalaki 
 Kokouksen puheenjohtaja Matti Riihimäki kertoi uudesta tietosuojalaista. 

 Jokaiselta yhdistykseltä pitää löytyä rekisteritiedot, henkilötietolaki 523/1999 

 Liite 1. 

 

 

 

 

 

 



 

7. Tapaaminen kaupungin edustajien kanssa 
 Kaikki kylien edustajat ensimmäiseen tapaamiseen keskustelemaan ”miten tiivis yhteistyö 

 jatkuu”       

 Esitykset tapaamiseen: 

 - liikuntapaikka asiat 

 - koulun oppilaaksi otto rajat 

 - kopiointi apu 

 - valokuituasia 

  

8. Kotona kylässä hankkeen kuulumiset 
 Kati Hiiliaho kertoi ensin Liisa Vesterisen terveiset. 

 Hän oli toivonut kyliltä perimätieto, esim. muistelupiirien muodossa. 

   

 Kyläkierroksia oli tehty 6 kpl, 403 osallistujaa, mukana myös viranhaltijoita yli 40 henkilöä. 

 Keuruun markkinoilla 14-15.7.18 on talo -ja tonttipaikkojen esittelyä uudessa 

 liikuntahallissa. Myös yhdistyksen mukaan osallistumaan, ilmainen pöytä. 

 

 Kylä-hanketta on vielä jäljellä elokuun loppuun saakka. 

 Kyläsuunnitelmien päivittäminen. 

 

 Avoimet kylät 9.6, kuinka kylät mukana. Liesjärvi ja Pihlajavesi ainakin. 

  

 ”Suomen älykkäin kylä” ilmoittautumisaika kesäkuun loppuun. Hakemukset löytyvät 

  keskisuomenkylat.fi 

 

9. Muut asiat 
 Keskusteltiin valokuituasiasta. 

 

10. Seuraava kokous 
 Seuraava kokous on viikolla 24, päivä ja paikka tarkentuvat myöhemmin. 

 

11. Kokouksen päättäminen 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.30 

 

 

 

 

 

 Matti Riihimäki   Raili Rinne 

 puheenjohtaja    sihteeri 

  

  

  

  

 

 

 


